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PROCES VERBAL 

            

 A  ADUNARII GENERALE  A  ASOCIATIEI  PENTRU  DEZVOLTARE 

INTERCOMUNITARĂ    A  JUDETULUI VASLUI (ADIV) intrunita in sedinta in cadrul 

Centrului de Resurse si Afaceri Vaslui astazi 07.10.2010 la care au participat: 

-presedintele ADIV d-ul Dumitru Buzatu 

-presedintele  Consiliului Judetean Vaslui si reprezentant in AGA d-ul Vasile Mihalachi 

-reprezentantii unitatilor administrativ teritoriale din judetul Vaslui membre in Asociatie 

-membrii UIP 

Pe ordinea de zi: 

1. Prezentarea Studiului de Fezabilitate a proiectului ,,Sistem integrat de management al 

deseurilor solide in jud. Vaslui” 

2. Aprobarea Studiului de Fezabilitate si a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului ; 

3. Prezentarea contractului de asociare pentru ADIV; 

4. Aprobarea contractului de asociere de catre membrii Asociatiei; 



5. Prezentarea planului anual de evolutie a tarifelor si taxelor (conform  Analizei Cost-

Beneficiu); 

6. Aprobarea planului anual de evolutie a tarifelor si taxelor de catre membrii ADIV;  

7. HCL privind darea in administrare a depozitelor vechi de deseuri in vederea inchiderii lor prin 

intermediul proiectului ,, Sistem integrat de management al deseurilor solide in Judetul Vaslui” 

8.Aprobarea Consiliului Director al Asociatiei in cadrul proiectului de catre toti membrii 

acesteia; 

9.Plata cotizatiei la ADIV ; 

10.Diverse . 

Presedintele asociatiei,d-ul Dumitru Buzatu la apelul nominal constata indeplinit 

cvorumul,si declara deschisa sedinta Adunarii Generale,dupa care prezinta ordinea de zi si o 

supune la vot fiind votata in unanimitate. 

Se propune alegerea unui secretar de sedinta pentru redactarea procesului verbal a 

adunarii generale,propunere care a fost supusa la vot si aprobata in unanimitate fiind astfel 

desemnat ca secretar de sedinta d-na Amancei Monica. 

D-ul Presedinte da cuvantul directorului executiv al aparatului tehnic, d-ul Dragos Andrei 

Cazacu care a prezentat obiectivele asociatiei si a proiectului subliniind importanta acestuia 

privind impactul asupra mediului si imbunatatirea calitatii vietii cetatenilor judetului Vaslui. 

D-na Madalina Nistor, coordonatorul Unitatii de Implementare a Proiectului ,,Sistem 

integrat de management al deseurilor solide in judetul Vaslui”, prezinta  Studiul de 

Fezabilitate si  indicatorii tehnico-economici ai proiectului conform punctului 1 al ordinei de zi a 

sedintei. 

In cadrul prezentarii Studiului de Fezabilitate  stadiul Protocol II si a indicatorilor 

tehnico-economici ai proiectului d-na Madalina Nistor descrie urmatoarele aspecte: 

-Situatia curenta a managementului deseurilor care la momentul actual este nesustenabila pentru 

mediu, nu corespunde cerintelor impuse de UE sau de legislatia din Romania. 



-Obiectivul proiectului care vizeaza in mod special: 

-asigurarea colectarii deseurilor in mediul urban in procent de 100% si cel putin de 95% in 

mediul rural; 

-incadrarea in limitele stabilite prin directiva privind depozitarea deseurilor (DDD) - a deseurilor 

biodegradabile; 

-protejarea sanatatii publice si mediul prin imbunatatirea procesului de colectare si depozitare a 

deseurilor; 

-imbunatatirea standardelor serviciilor; 

-extinderea sistemului de colectare selectiva a deseurilor de ambalaje. 

-Investitiile prioritare  

-Planul de finantare a proiectului 

-Indicatorii tehnico-economici-indicatori fizici-facilitati si echipamente 

-Structura institutionala 

-Evaluarea impactului de mediu 

-Tarife si suportabilitate 

          Dupa prezentarea Studiului de Fezabilitate a proiectului,, Sistem de  integrat de 

management al deseurilor solide in judetul Vaslui” d-ul presedinte Dumitru Buzatu solicita 

membrilor asociati comentarii si intrebari privind Studiul de Fezabilitate prezentat de catre d-na 

Nistor Madalina. Nu au fost comentarii, intrebari sau propuneri privind SF proiectului drept 

pentru care d-ul presedinte Dumitru Buzatu supune la vot aprobarea Studiului de Fezabilitate, 

care a fost votat si aprobat in unanimitate de voturi de catre membrii asociati prezenti la sedinta 

adunarii generale. 

Dupa prezentarea si aprobarea Studiului de Fezabilitate d-ul presedinte Dumitru Buzatu 

invita pe d-soara Zugravu Aurelia sa prezinte Contractul de asociere si atentioneaza membrii 

asociati la sedinta sa acorde o importanta deosebita tuturor aspectelor si clauzelor din contract iar 



daca se constata neconcordante, necoformitati sa vina cu propuneri de modificare sau cu 

amendamente cat mai repede deoarece trebuie urgentata documentatia  pentru depunerea 

aplicatiei de finantare a proiectului. 

La punctul 3 de pe ordinea de zi d-soara Zugravu Aurelia din cadrul UIP,prezinta 

contractul de asociere pentru ADIV si mentioneaza faptul ca una din conditiile de eligibilitate 

pentru constituirea cadrului institutional conform Ghidului Solicitantului,o reprezinta semnarea 

contractului de asociere al Asociatiei pentru Dezvoltare Intercomunitara a Judetului Vaslui 

privind modul concret in care urmeaza a fi realizat si  implementat proiectul precum si modul de 

gestiune a serviciilor de colectare, transport, tratare si depozitare a deseurilor. 

D-soara Zugravu Aurelia prezinta obiectivele contractului privind: 

-scopul si durata contractului; 

-finantarea proiectului; 

-delegarea gestiunii serviciilor de salubrizare pentru perioada de operare a proiectului; 

-stabilirea regimului juridic al bunurilor imobile si mobile construite sau achizitionate in cadrul 

Proiectului; 

-mecanismul de plata a serviciilor de salubrizare(tarife si taxe),mecanismul de calcul al tarifelor 

si taxelor ce trebuie platite pentru colectarea deseurilor, transportul deseurilor la punctele/statiile 

de transfer, exploatarea punctelor/statiilor de transfer, transportul deseurilor la depozitul ecologic 

si exploatarea centrului de management integrat al deseurilor, precum si planul anual de evolutie 

a tarifelor si /sau taxelor. 

-contabilitatea si auditul proiectului. 

Fata de cele prezentate mai sus privind contractul de asociere in ceea ce priveste durata 

contractului primarul comunei Berezeni d-ul Iulian Miliare a intrebat despre modalitatile de 

incetare a contractului de asociere care a primit din partea d-lui presedinte Dumitru Buzatu si a 

d-nei Madalina Nistor explicatiile cuvenite. 



In ceea ce priveste alte intrebari, comentarii sau propuneri de modificare a contractului de 

asociere nu au fost drept pentru care d-ul presedinte a supus la vot aprobarea contractului de 

asociere pentru realizarea si implementarea proiectului,care a fost votat si aprobat cu unanimitate 

de voturi de catre membrii asociati prezenti la sedinta. 

La punctul 5 de pe ordinea de zi d-ul Cretu Iulian din cadrul UIP prezinta Planul anual de 

evolutie a tarifelor si taxelor subliniind faptul ca veniturile in Judetul Vaslui sunt foarte mici in 

comparatie cu cele din Uniunea Europeana, tarifele de gestionare a deseurilor vor trebui sa 

creasca in judet odata cu modernizarea  serviciilor de gestionare a deseurilor. 

Cheltuielile de gestionare a deseurilor vor reprezenta venituri principale ale sistemului si 

prin urmare se urmareste ca pe viitor sa se aplice un set comun de tarife la nivelul intregului 

judet eliminandu-se astfel diferentele de tarife dintre autoritatile locale. 

Se precizeaza ca in mod ideal, tarifele propuse trebuie sa indeplineasca trei criterii in 

ordine descrescatoare a prioritatii si anume: 

-aceste tarife trebuie sa asigure sustenabilitatea financiara a sistemului de gestionare a deseurilor 

-sa fie accesibile 

-sa evolueze intr-un mod ordonat. 

D-ul Cretu prezinta modul de calcul si criteriile de stabilire a calculului tarifar si politica 

tarifara, prezentand totodata  graficul evolutiei tarifelor in viitor pe categorii de generatori de 

deseuri si necesitatea ca formulele de ajustare specifice pentru variatia tarifelor si taxelor sa fie 

prevazute in contractele de delegare a gestiunii serviciilor de  salubrizare. 

La finalul expunerii de catre d-ul Cretu a planului de evolutie a tarifelor si taxelor, d-ul 

presedinte Dumitru Buzatu supune la vot Planul de evolutie a tarifelor si taxelor, care a fost votat 

si aprobat cu majoritatea membrilor prezenti si o abtinere. 

In ceea ce priveste inchiderea depozitelor de gunoi neconforme  din localitatile Barlad, 

Husi si Negresti d-ul presedinte Dumitru Buzatu atentioneaza reprezentantii unitatilor 

administrativ teritoriale implicate sa urgenteze elaborarea de Hotarari a Consiliilor Locale 

privind darea in administrare a depozitelor vechi de deseuri in vederea inchiderii lor prin 



intermediul proiectului ,,Sistem Integrat de Management al deseurilor solide in Judetul 

Vaslui” 

La  urmatorul punct de pe ordinea de zi privind aprobarea Consiliului Director al 

Asociatiei de catre toti membrii asociati la momentul actual, s-a aratat faptul ca membrii 

Consiliului Director au fost desemnati si numiti conform  Art.13
2
(2)lit.d,din statutul asociatiei   

in sedinta adunarii generale a asociatilor prin procesul-verbal din data de 11.12.2008 drept pentru 

care hotararea de desemnare si numire  a Consiliului Director elaborata la acea data este statutara 

si legala si ca atare aceasta procedura nu reprezinta decat o formalitate de indeplinire a cerintelor 

Organismului Intermediar de evaluare a proiectului, drept pentru care  s-a supus la vot acest 

punct de pe ordinea de zi care a fost votat si aprobat in unanimitate de voturi de catre membrii 

prezenti la sedinta. 

Punctul 9(noua) de pe ordinea de zi privind plata cotizatiei la ADIV, d-ul presedinte 

Dumitru Buzatu  subliniaza necesitatea achitarii de catre fiecare unitate administrativ teritoriala a 

cotizatiei catre ADIV –Vaslui pentru buna desfasurare a activitatii acesteia in vederea indeplinirii 

scopului si obiectivelor pentru care a fost constituita. 

Mentionaza si intelege faptul ca datorita crizei financiare prin care trece tara  ,resursele 

financiare sunt mai mici si ca trebuie gestionate mai atent  avandu-se in vedere prioritatile, dar 

roaga fiecare reprezentant al C.L. membru in asociatie sa faca un efort si sa se achite cotizatiile 

catre asociatie. 

D-ul presedinte a promis ca va transmite fiecarui membru asociat documentele cu situatia 

cotizatiei,si ca fiecare poate sa-si faca un plan de esalonare a platii cotizatiei astfel incat la 

sfarsitul anului sa fie achitate. 

La acest punct de pe ordinea de zi intervine si d-l Mihalachi Vasile presedintele 

Consiliului Judetean Vaslui care se adreseaza membrilor asociati prezenti la sedinta mentionand 

importanta pentru Judetul Vaslui a realizarii acestui proiect si ca atare fiecare reprezentant sa  

 

 



acorde o atentie deosebita in vederea ducerii la indeplinire a scopului si obiectivelor Asociatiei si 

a realizarii cu succes a proiectului. 

Ultimul punct de pe ordinea de zi privind Diverse, d-ul presedinte Dumitru Buzatu se 

adreseaza participantilor daca mai au intrebari sau probleme de discutat in sedinta. 

Nu au mai fost solicitari in acest sens. 

In incheiere d-ul presedinte Dumitru Buzatu a comunicat membrilor asociati prezenti la 

sedinta ca UIP va sintetiza si trimite fiecarui membru ADIV toate detaliile proiectului. 

Toate punctele de pe ordinea de zi au fost  dezbatute in sedinta de astazi 07.10.2010 fiind 

votate si aprobate in unanimitate de voturi de catre membrii asociati participanti la adunarea 

generala a Asociatiei. 

Ordinea de zi fiind epuizata Presedintele Asociatiei, d-ul Dumitru Buzatu ,declara inchise 

lucrarile Adunarii Generale. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul process verbal. 

                                                                                                                          07.10.2010 

                                                                                                                      Secretar de sedinta 

 Amanci Monica 

 

                                                           Presedinte ADIV-Vaslui 

                                                                Dumitru Buzatu 

 

 

Total membri asociati al ADIV-Vaslui-87 

Membri prezenti la sedinta Adunarii Generale-80 


